

Atlas Copco



Compressors

الضواغط



Atlas Copco is a worldwide leader and manufacturer for air products since 1873, providing the best quality and efficiency products to support our customer's needs

Atlas Copco provide a wide range of Air Compressors with special design that deliver maximum performance in all applications; demolition, sand blast, paint, etc.

تعتبر أتلز كوبكو شركة رائدة عالمياً في مجال تصنيع ضواغط الهواء منذ عام ١٨٧٣ وحتى يومنا هذا ، توفر أتلز كوبكو أفضل المنتجات ذات الجودة والكفاءة لدعم أعمال عملائنا.

توفر أتلز كوبكو مجموعة واسعة من ضواغط الهواء ذات التصميم المميز والتي تقدم أفضل أداء ممكن في جميع المجالات المختلفة.

Pumps

مضخات



The dewatering pumps range was developed as a result of our over 140 years' experience working with customers across the world, combined with our acquisition of **Varisco - Italy** an industry leading pump designer and manufacturer.

The Dewatering pumps are packed with features that not only meet, but exceed the needs of the market. These pumps are suitable for many industries, including construction, general dewatering, well point applications and emergency use, such as flood clean up after rains.

تم تطوير مضخات نزع المياه " فاريسكو - الإيطالية " نتيجة لخبرة تزيد عن ١٤٠ عامًا في العمل مع العملاء في جميع أنحاء العالم ، مما ساهم في اكتساب الشركة موقعاً رائداً في مجال تصنيع المضخات وصناعتها.

زودت مضخات نزع المياه بميزات لا تلبى احتياجات السوق، فحسب بل تتخطى حاجاتها. هذه المضخات مناسبة للعديد من الصناعات ، بما في ذلك مواقع البناء والمقاولات ، نزع المياه ، الإبار والاستخدام في حالات الطوارئ ، مثل شفط المياه بعد هطول الأمطار.

WEDA - Spain electric submersible pumps and accessories are designed for an extensive range of dewatering applications, across multiple industries. They provide the performance, reliability and ease of use you need.

WEDA pumps are made for durability. The unique sealing system and modular design make them among the most flexible pumps on the market. Easy to use and maintain, WEDA pumps promise optimal performance.

تم تصميم المضخات الكهربائية الغاطسة وملحقاتها في مصانع شركة "فيدا- الأسبانية" للاستخدام في مجالات متعددة لنزع المياه . وتوفر الطلمبات الغاطسة الكهربائية الأداء الجيد والموثوقية وسهولة الاستخدام التي تحتاج إليها.

مضخات WEDA مصممة لقوة التحمل. يجعل نظام الختم الفريد والتصميم النموذجي من بين أكثر المضخات مرونة في السوق. سهلة الاستخدام والصيانة ، تعد مضخات WEDA بالأداء الأمثل.





Generators

مولدات كهرباء

QAS generators models were designed to meet the frequent moving and multi-drop needs of the rental business and heavy duty construction use, the QAS range facilitates easy transportation, installation and storage with its small dimensions, balanced weight and strong base frame with forklift slots.

The QAS mobile generator features a controller equipped with a Power Management System that enables the optimization of fuel consumption and expands the lifetime of generators when they are working in parallel to form a mobile or independent power plant.

ضُمّت موديلات QAS لتلبية الاحتياجات المتغيرة والمتعددة في مجال تأجير المولدات بمواقع البناء والاستخدامات الشاقة، ويسهل نطاق QAS سهولة النقل والتكيب والتخزين بأبعادها الصغيرة ووزنها المتوازن وإطارها الأساسي القوي مع فتحات الرافعة الشوكية.

يتميز المولد المتنقل QAS بجهاز تحكم مزود بنظام إدارة طاقة يعمل على تحسين استهلاك الوقود ويزيد من عمر المولدات عندما تعمل بشكل متواز لتتشكيل محطة طاقة متنقلة أو مستقلة.



Light Towers

أبراج الاضاءة

Atlas Copco have really put their innovation stamp on LED technology. The lenses in our LED light towers have a very special optic designed specifically for construction and mining applications. This innovative, fully directional, LED lens design means we maximize the light coverage and reduce "lighting waste".

The HiLight light towers offer increased serviceability with wide wing doors and all components easily accessible.



لقد وضعت شركة Atlas Copco بصمة الابتكار الخاص بها على تكنولوجيا LED. تتميز العدسات الموجودة في أبراج الاضاءة LED لدينا بخاصية بصرية مصممة خصيصاً لتطبيقات البناء والتعدين، هذا التصميم المبتكر والموجه بالكامل لعدسة LED يعمل على زيادة مساحة تغطية الضوء وزيادة تركيز الاضاءة المطلوبة.

توفر أبراج الاضاءة HiLight إمكانية الخدمة بشكل أكبر مع حجم أكبر وجميع المكونات يمكن الوصول إليها بسهولة.

General Contracting Company

P.O. Box 356

Al-Khobar 31952 - Kingdom of Saudi Arabia

T : +966 13 882 0888

F : +966 13 882 8560

M : +966 53 916 4380

E : i.ahmed@olayangroup.com
www.olayan.com

Al Khobar : 013 882 0888

Riyadh : 011 233 3111

Jeddah : 012 693 1525

Abha : 017 227 6661

Qassim : 016 381 5915

Hail : 016 543 2148

